
Subject: На вниманието на: доц. д-р Тодор Чобанов – заместник-кмет на Столична община 

 

Здравейте, 

Пиша ви относно последно предложената промяна за "уседналлостта"(линкът е посочен 

долу). 

Мисля че спирането/връщането на варианта с 2 години, за максимален брой точки, за 

момента е най-доброто решение/основа, върху която в бъдеще може да се гради 

критерий, който ще удоволетвори максимално желанията на родителите. 

 

Линкът към предложената промяна -> https://www.sofia.bg/en/draft-change-ordinance-dg-

pgu 

 

Поздрави, 

Кирил Дайраджиев 
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